Manaret El-Eman Language Schools Nasr City East Directorate



Dear Parent,

We hope that the academic year 2022/2023 was a successful one. In the process of preparing for the new academic year 2023/2024 and receiving new electronic admissions through the school website. You are kindly required to notify the administration if your son/daughter will be attending G1 in M.E.L.S. for the new academic year or not. Thank you for your co-operation.

• Yes, my child will attend G1 for the academic year 2023/2024in M.E.L.S.	

• No, my child won't attend G1 for the academic year 2023/2024in M.E.L.S.

N.B.: In order to guarantee your son's / daughter's place in G1. You are kindly required to check the accountant department maximum by Monday 1/6/2023, and no new admissions will be accepted after that date.

School Administration



محافظ ـــة القــــاهرة إدارة شرق مدينة نصر التعليمية مدارس منارة الإيمان للغات

السادة / أولياء الأمور

تحية طيبة ويعد ،،،

تتمنى إدارة المدرسة أن يكون العام لدراسي 2023/2022 عاماً مثمراً.

في إطار الإستعدادات للعام الدراسي الجديد و ورود تقديمات لحاق جديدة من خلال موقع المدرسة الالكتروني.

يرجى إخطار إدارة المدرسة ما إذا كان نجلكم / كريمتكم سيلتحق بالصف الأول الإبتدائى في مدارس منارة الإيمان للغات من عدمه حتى نتمكن من حصر الأعداد . و شكراً على حسن تعاونكم.

نعم سيلتحق نجلي / كريمتي بالصف الأول الإبتدائي في المدرسة.

لا لن يلتحق نجلي / كريمتي بالصف الأول الإبتدائي في المدرسة.

ملحوظة: لضمان توافر مكان لنجلكم/ كريمتكم. يرجى مراجعة الحسابات في موعد أقصاه الأثنين الموافق 6/1/ 2023 و لن ينظر لهذا الخطاب بعد هذا التاريخ.

إدارة المدرسة